
Verslag van de OC vergadering SPL Leiden      
14 april 2025 
 
 
Aanwezig:  Xuehin Chin A Foeng (Gouden Poort), Bianca Polane (Merenwijk), Marleen Damen (voorzitter Raad 
van Toezicht) Danielle van Beek (SPL)  
 
Afwezig: Zamzama Hassanzai (Merenwijk), meneer Amiri (Merenwijk) 
 
 

1. Opening, vaststellen agenda 

Danielle heet iedereen van harte welkom, we doen een kort voorstelrondje.  
De agenda wordt vastgesteld.  
 
2. Mededelingen 

• Overplaatsing kinderen Knuffel: Peuterspeelzaal Knuffel wordt helaas per 1 mei gesloten i.v.m. lage 
kindaantallen. Er is onderzoek gedaan naar het aantal geboorten in de wijk en deze is sterk 
afgenomen. Ook gaan er in de wijk meer kinderen naar de kinderopvang. Alle kinderen hebben in de 
wijk een nieuw plekje aangeboden gekregen. Sommige kinderen starten niet op een andere locatie 
omdat zij (bijna) vier jaar worden.  

• Groeigroep: na de zomervakantie zal in de Merenwijk de Groeigroep starten. De Groeigroep is bedoeld 
voor kinderen vanaf vier jaar die nog iets extra’s nodig hebben voordat ze op de basisschool kunnen 
starten. De Groeigroep wordt begeleid door een pedagogisch medewerker en een leerkracht.  

• Toegankelijkheid: SPL vindt het belangrijk om inclusief te zijn en voor iedereen toegankelijk. Een mooi 
voorbeeld hiervan is dat een teamleidster bezig is om samen met een ouder om te kijken hoe zij de 
peuterspeelzaal kan betreden. Doordat ze van een rolstoel afhankelijk is en de ingang een aantal 
treden heeft kan ze op dit moment haar kind niet binnen wegbrengen.  

• NLDoet: Xuehin vertelt dat peuterspeelzaal de Gouden Poort heeft meegedaan met NLDoet. Ouders 
hebben in samenwerking met de Dirk de tuin aangepakt. Het was een fijne middag.   

 
 
3. Notulen 27 januari 2025 
N.a.v. de notulen bespreken we nogmaals het plan van het kabinet om de Kinderopvangtoeslag in 2026 niet te 
indexeren. Doordat organisaties wel met hogere kosten te maken krijgen (bijvoorbeeld personeelskosten, 
huisvestiging en energie) zullen zij het uurtarief in 2026 wel moeten verhogen om dezelfde kwaliteit te kunnen 
blijven bieden. In maart heeft er een rondetafelgesprek plaatsgevonden met verschillende vertegenwoordigers 
vanuit de kinderopvang, ouders en de wetenschap om de Tweede Kamer te informeren over de negatieve 
gevolgen van het wetsvoorstel. Mochten we meer informatie hebben, dan laten we het de oudercommissie 
weten.  
 
N.a.v. de notulen bespreken we dat de voorstelstukjes vanuit de oudercommissie in de volgende 
nieuwsbrieven van mei en september worden geplaatst. Daarnaast zal Danielle na de meivakantie via de 
groepen ook weer nieuwe leden proberen te werven.  
 
4. Werving nieuwe directeur-bestuurder 
Marleen (voorzitter Raad van Toezicht) vertelt dat Cynthia, interim directeur-bestuurder stopt op 16 mei.  
Het was van tevoren al duidelijk dat zij een kortere periode betrokken zou zijn bij SPL. Er is nagedacht over het 
profiel van een nieuwe bestuurder. Doordat de financiële situatie van SPL zorgelijk is en de gemeente niet meer 
structureel geld bij wil leggen, wordt er gezocht naar een bestuurder voor 2 jaar. Deze heeft mede als opdracht 
om opzoek te gaan naar een samenwerkingspartner die maatschappelijk betrokken is. Het is hierbij van belang 
dat de dienstverlening, kwaliteit en oog voor medewerkers gewaarborgd blijft. Het doel is om vanuit dezelfde 
visie te kunnen blijven werken in een grotere constructie.  
Medewerkers zijn hiervan op de hoogte. Einde van deze week zullen vier goede kandidaten op gesprek komen. 
Twee kandidaten zullen daarna een selectie van het MT en OR spreken. 
 
 



5. Terugkoppeling GGD bezoeken 2024 
Onze locaties worden regelmatig door de GGD geïnspecteerd om te beoordelen of ze voldoen aan de Wet 
kinderopvang en kwaliteitseisen peuterspeelzalen.  
 
De GGD beoordeelt bijvoorbeeld op het pedagogisch klimaat en veiligheid en gezondheid.  
Wanneer er een tekortkoming gesignaleerd wordt, krijgt de organisatie de tijd om deze te herstellen.  
De inspectierapporten zijn op onze website te vinden en worden gepubliceerd wanneer een locatie bezocht is 
en het rapport is afgerond.  
 
In 2024 hebben er 18 inspecties plaatsgevonden. Bij vijf locaties is een tekortkoming geconstateerd. Bij twee 
locaties ging het om dezelfde tekortkoming.  
 

Tekortkoming: Actie: 

Bij twee locaties blijkt tijdens de inspectie dat niet alle 
medewerkers voldoende op de hoogte zijn van de overleg-
meld- en aangifteplicht omtrent de vertrouwensinspecteur.  
 

De organisatie geeft aan de informatie rondom de meld-, 
overleg- en aangifteplicht en vertrouwensinspecteur onder 
andere te delen op intranet en via de mail naar alle locaties. 
De teamleiders zullen het protocol bespreken met hun 
locaties tijdens het volgende teamoverleg.  
De inspecteur laat daarna weten dat er voldaan wordt aan de 
gestelde voorwaarden na het herstelaanbod.  

De organisatie heeft een klachtenverslag opgesteld en deze 
voor 1 juni 2023 toegestuurd aan de toezichthouder. Het 
klachtenverslag is in het eerste kwartaal besproken met de 
oudercommissie maar is niet onder de aandacht gebracht 
van alle ouders. 

De organisatie heeft het jaarklachtenverslag alsnog op de 
website geplaatst binnen de gestelde termijn. 
De inspecteur laat weten dat er voldaan wordt aan de 
gestelde voorwaarden na het herstelaanbod.  
 

De beroepskracht voorschoolse educatie beheerst niet ten 
minste niveau 3F op de onderdelen Mondelinge 
Taalvaardigheid en Lezen.  
 

De organisatie laat weten dat desbetreffende medewerker 
opnieuw is ingeschreven voor de taaltoets en deze heeft 
gehaald.  
 

In de Peuterspeelklas is één beroepskracht van SPL 
werkzaam en één medewerker vanuit basisschool de 
Springplank. De leerkracht, in dienst van de basisschool, 
maar werkzaam op de Peuterspeelklas is niet in dienst bij 
SPL. Omdat zij niet aangemerkt kan worden als 
beroepskracht, kan er niet worden voldaan aan de juiste 
verhouding tussen het aantal beroepskrachten en het 
feitelijk aantal aanwezige kinderen.  

De tekortkoming komt voort uit een fout in de regelgeving. 
Er worden in totaal maximaal 16 kinderen opgevangen, met 
twee beroepskrachten. Eén in dienst bij SPL en één in dienst 
bij de school. 

 
6. Extra dagdelen afnemen subsidieouders 
Eerder hebben we de oudercommissie laten weten dat het niet mogelijk was om meer dan twee dagdelen 
peuterspeelzaal af te nemen tenzij een kind een VE-indicatie of SMI heeft. Enige tijd geleden konden ouders die 
recht hebben op Kinderopvangtoeslag wel weer meer dagdelen afnemen. Er is besloten dat dit ook weer voor 
subsidieouders mogelijk is. De gemeente subsidieert deze extra dagdelen helaas niet. De kosten voor deze extra 
dagdelen liggen daardoor hoger dan de eerste twee dagdelen. De kostprijs die aan ouders berekend wordt is  
€10,95 per uur.  
Uit onze ervaring blijkt dat er ouders zijn die hier graag gebruik van willen maken. Voor anderen is het helaas te 
duur. Mochten we zorgen hebben over de ontwikkeling van een kind dan vragen we bij het CJG een VE-indicatie 
aan zodat het kind alsnog gebruik kan maken van meer dagdelen peuterspeelzaal.  
 
7. Reglement oudercommissie 
Het reglement van de oudercommissie moet jaarlijks op de agenda staan en opnieuw ondertekend worden. 
Het reglement bevat informatie over de oudercommissie zoals de onderwerpen waarover zij adviesrecht heeft. 
Het huishoudelijk reglement mag door de oudercommissie aangepast worden. De oudercommissie heeft het 
document gelezen en deze wordt ondertekend.  
 
 
 



8. Rondvraag 
Logopediste op de peuterspeelzaal: Xuehin geeft aan dat de logopediste op de groep komt op het moment dat 
haar kind niet aanwezig is. Er zijn wel wat zorgen over de taalontwikkeling. Is het mogelijk dat de logopediste 
op twee dagdelen komt in dezelfde periode komt?  
Dit is helaas meestal niet mogelijk omdat de logopediste twee keer per jaar gesubsidieerd wordt om de 
peuterspeelzaal te bezoeken. Dit wordt over een jaar verspreid. Het is soms wel mogelijk dat een kind 
bijvoorbeeld aan het begin van de ochtend even met ouder komt zodat het dan (in een andere ruimte als dit 
kan) bekeken kan worden. Er kan het beste even met de medewerkers op de groep overlegd worden wat er 
eventueel mogelijk is. Lukt dit niet, dan kan er via het CJG een consult bij een logopediste aangevraagd worden 
om de spraak/taalontwikkeling in beeld te brengen.  
 
Cursussen voor ouders: vorige vergadering bespraken we ideeën vanuit de oudercommissie om een nieuwe 
visie vorm te geven. Vanuit de oudercommissie kwam toen het idee om cursussen aan ouders in de middag aan 
te bieden. Xuehin geeft aan dat ze denkt dat er animo zou zijn voor cursussen gekoppeld aan de 
antroposofische visie.  
SPL is op dit moment nog bezig met het vormgeven van een nieuwe visie. Daarin willen we graag nadenken 
over de manier waarop we samenwerken met ouders en ouders gelegenheid bieden om meer over 
verschillende onderwerpen te weten te komen. Op een later moment zullen we hier nog op terugkomen.  
 
9. Afsluiting 
Iedereen wordt bedankt voor zijn komst en inbreng. 
Na de zomervakantie volgt er een datumprikker voor de vergadering van oktober. Danielle laat nog weten wie 
na de zomervakantie tijdelijk de contactpersoon zal worden vanuit SPL i.v.m. haar zwangerschapsverlof.  


